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Secretariaat: W. Ruijters, Bosve1d 12, 6099 AN, Beegden, tel. 04747 - 1816 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering van de LI.S.B., die op 1 october 1983 
In de Oranjerie te Roermond werd gehouden. 

Aanwezig waren naast het voltal1ige bestuur: 

- de bondsraadsleden B. van Clee!, V. van Gunst en Th. van Spijk, 

- het erelid F. Rijvers, 

- vertegenwoordigers van verenigingen volgens onderstaande lijst: 


nr naam van de vereniging 

1 s.v. Arx 

2 
 s .v. Bergen) 

s.v. Brunssurn 

4 

3 

s.v. Cayer 

5 
 s.v. D.J.C. 

6 
 S.'!. D.J.Z. 

7 
 E.W.S. 

8 
 GESS 

9 
 s.v. "De Witte Dame" 


10 
 Heerlense s. v. 

11 
 s.v. Hoensbroek-Max-Euwe 
12 s. v. Horst ' 76 

13 
 Heldense Darn- en Schaakvereniging 
14 s.v. Kerkrade 

15 
 s.v. Klein Paries 

16 
 s.v. Leudal 

17 
 s. v. Haasbracht 

18 
 s.v. ~1aasniel 


19 
 M.S.V. 

20 s.v. Reuver 

21 
 R.S.C. "'t Pionneke" 

22 
 s. v. Schaesberg 

23 
 s.c. Schador 

24 
 s.v. Venray 

25 
 s.v. Venlo 

26 
 V.S.M. 

27 
 Comb. UOW- "De Raadsheer" 
28 s. v. "De Postertoren" 
29 s.v. Voerendaal 

30 
 s. v. Attaque 

31 
 s.v. "Oud Heerlen" 

32 
 s.c. "Fortuna" 

33 
 Blerickse s.v. 

34 
 s.v. "Cebusta" 

Totaal 

aantal leden 
per 01-09-83 

28 
27 
33 
10 
31 
26 
26 

100 
31 
23 
57 
14 
33 
68 
35 
99 
17 
16 
41 
25 
74 
87 
37 
60 

111 
123 

18 
20 
17 
18 
10 
27 
43 
12 

1.397 

aantal sternmen aanwezig a!wezig 
per 01-09-83 

3 x 
x3 

4 x 
2 x 
4 x 

x3 
3 x 

11 x 
4 x 

x3 
x6 

:::l x 
x4 

7 x 
4 x 

x10 
2 x 
2 x 
5 x 
3 x 
8 x 
9 x 
4 x 
6 x 

12 x 
13 x 

2 x 
2 x 
2 x 
2 x 
2 x 
3 x 
5 x 
2 x 


157 
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5 

Opening en mededelingen 

De voorzitter heet allen van harte welkom en zegt bijzonder verheugd te zijn over de 
grote opkomst. Voorts wijst hij er op dat ondanks een toename van het aantal aangesloten 
verenigingen, het ledental zich schijnt te stabiliseren. Vervolgens noemt hij een 
aantal activiteiten, die in de regio hebben plaats gevonden en gaat daarna in op de 
problemen die zijn ontstaan tijdens de laatste ronde van de finale om het PKL voor 
senioren in de Ie klasse. Hij zegt toe het protest van de stakende spelers tijdens 
de eerstvolgende bestuursvergadering te zullen behandelen. 

Tot 	slot behandelt hij een aantal onderwerpen zeer kort: 

Hej. ~L r"ieys is kampioene geworden van Limburg voor mej. K. Bulle. 
- De aanrneldingen voor de curs us wedstrijdleider A overtreffen het mogelijk aantal 

deelnemers voor deze opleidinr,. De commissie kadervorming van de KNSB heeft daarom 
een wachtlijst samengesteld. 

- De instructie aan de teamleiders is bezocht door 18 personen. Gelet op de vele 

positieve reacties zal deze activiteit worden gecontnueerd. 


- Door de promotie van de s.v. Schaesberg en de degradatie van V.S.M. I blijft het 
aantal teams dat uitkomt in de KNSB-cornpetitie ongewijzigd. Aan de Li.S.B.-competitie 
nemen dit jaar 80 teams deel. 

Ingekomen stukken 

Een bericht van verhindering is ontvangen van de heer Kuijpers (KNSB), de s . v. Oud-Heerlen, 
de Comb. VoW/de Raadsheer en E.W.S. Van de Blerickse s.v. is een brief ontvangen, die 
allereerst binnen het Li.S.B.-bestuur besproken zal worden. Op deze brief zal tijdens 
de eerstvolgende Alr,emene Ledenvergadering worden terug gekomen. 

Het 	verslag van de vorige verr,adering 

Dit verslag wordt onder dankzegging aan de secretaris zonder op- of aanmerkingen 

goedgekeurd. 


let 	jaarverslag van de secretaris 

Dit 	wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. 

Financien 

5a 	 De heer Knipschild attendeert de penningmeester er op dat in de kopgegevens van 

pagina 4 staat "begroting 82/83" dit rnoet echter zijn "begroting 83/84" 


5b 	 De kascontrolecommissie stelt voor om de penningmeester decharge te verlenen voor 

het door hem gevoerde beleid. Dit voorstel wordt aanvaard. 


5c 	 De nieuwe kascontrolecommissie bestaat voor het kornende jaar uit een vertegen

woordiger van de s.v. Venlo (Ie keer) en een van de s.v. Schaesberg (2e keer). 

De heer van Vliet (s.c. Fortuna) stelt voor om een reserve kascontrolecommissielid 

te benoemen voor het geval dat een van de commissieleden op de geplande avond 

verhinderd is. Voor dit jaar wordt V.S.M. benoemd. 


De begroting 

Het 	bestuur zal zich intern beraden over een voorstel van de heer van Vliet (s.c. Fortuna) 
m.b.t. een lastenverschuiving van de ledencontributie naar de inschrijfgelden van 

de toernooien. De begroting wordt goedgekeurd. 
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7 De bestuursverkiezing 

De reglementair aftredende bestuursleden, t.w. de voorzitter F. Hendriks en de heren 
E. Jacobs, W. Wijsen en W. Ruijters zijn allen herkozen. 

8 De bondsraadvergadering 

Tijdens de laatste bondsraadvergadering heeft de heer Hendriks voorgesteld om de 
achterban middels "Schakend Nederland" nader te informeren omtrent hetgeen er binnen 
de KNSB gaande is. Ondanks de toezegging van KNSB-bestuurszijde is dit nog niet gebeurd. 
Hij zal daarom dit punt onnieuw aan de orde stellen. 

Van het bondsbureau hebben de verenigingen bericht ontvangen dat vanaf 1 september de 
ledenlijsten nog maar 2 keer per jaar aan de verenigingen zullen worden toegezonden. 
Dit zou op basis van een hondsraadbesluit moeten gebeuren. De voorzitter is echter 
van mening dat een dergelijk besluit niet is genomen en zal daarom dit onderwerp 

~ tijdens de bondsraadvergadering aan de orde stellen. 

De heer val; Spijk bes ehrij ft in het kort de eisen waaraan een opvolgf'r van de hoofd·
redacteur ran Schakend Nede·rland moet voldoen. 

9 De bondscompetitie 

De heer Cuppen (Blerickse s.v.) meldt dat op pagina 9 van het jaarboekje moet worden 
aangegeven, dat het "Schaken met de Meestertoernooi", niet aIleen op maandag 16 juli, 
maar tevens op aIle maandagen er on volgend tot en met 13 .augustus wordt gesneeld. 

De heer Duurvoort (s.v. Brunssum) vindt het kleine lettertype van het jaarboekje byzonder 
bezwaarlijk. 

De heer Koot (Cebusta) deelt mede dat Cebusta er de voorkeur aan geeft om op de club
avond te spelen. De heer Borghouts verzoekt daarop de verenigingen om aan dergelijke 
verzoeken zoveel mogelijk tegemoet te komen. 

De 3e klasse bestaat dit jaar uit 33 teams. Op basis van artikel 4b van het wedstrijd
reglement zou het bestuur nu de Algemene Ledenvergadering voor moeten stellen om de 
2e klasse uit te breiden tot 32 teams. Aangezien het echter nog onvoldoende zeker is, 
of het aantal teams in de 3e klasse op dit niveau zal blijven, stelt het bestuur voor 
om de uitbreiding van de 2e klasse tot 32 teams een seizoen op te schorten tot er 
meer zekerheid is omtrent het aantal teams in de 3e klasse. 

10 Rondvraag 

De heer Frederiks (s.v. Venray) verzoekt om een gescheiden toezending van de vergader
stukken aan zowel de voorzitter als aan de secretaris. 

De heer Cuppen (Blerickse s.v.) vraagt of het Li.S.B.-bestuur 00 de hoogte is geweest 
van het antwoord van de kalendercoordinator aan de Blerickse s.v. en of de kalender
coordinator een door het Li.S.B.-bestuur goedgekeurde procdure heeft gevolgd. Op beide 
vragen heeft de voorzitter met ja geantwoord. Formeel is door de kalendercoordinator 
juist gehandeld. 
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De heer Knipscnild (V.S.M.) stelt voor om het werkterrein van de speciale comnissie, 
die onder leiding van de heer Philipsen bezig is met een verkenning van de mogelijk
heden OID de voorronden van net persoonlijk kampioenscnap van Limburg op een meer 
uniforme w'ijze aan te pakken, uit te oreiden tot de finale. Tevens zou hij het toe
juicflen also de connnis-sie T!let 2 topspelers' zou worden ui tgebreid. De heer Phi lipsen 
zegt toe deze suggesties' in de eerstkomende oes'tuursvergadering te zullen bespreken. 

De heer van Vliet (s.c. Fortuna~ attendeert de aanwezigen op het Rapidtoernooi Westelijke 
Mijnstreek, waaraan tevens- een S'fmul taan is' verbonden . 

De heer van Guns't (GESS) gaat in op de gebeuTtenissen tijdens de laatste ronde van de 
finale van net persoonlijk kal!lpioenschap van Limburg o Hij betreurt de gang van zaken 
ten zeers-te. lfij noo?t ecnter dat zovrel de spelers als het bestuur hierui tIering 
zullen trekken. Op zijn vraag wat er met het protest van de stakende spelers zou gebeuren 
is door de voorzitter geantwoord dat dit tijdens' de eers-tkomende bestuursvergadering 
besproken zal worden. 

De heer van Clee! (s' .v . "De WItte Dame") vraagt zich af waarom de organisatie van de 
voorronden van net persoonlijk kampioenschap voor junioren van Noord-Limburg in Venlo 
en niet in Bergen wordt eehouden , lfet olijkt dat na overleg met beide verenigingen de 
organisatie aan Venlo is' toegewezen . Dit overleg is noodzakelijk geweest omdat de 
candidaatstelling van beide verenigin~en op het zel!de moment zijn ingediend. 

De voorzitter dankt allen voor hun bijdrage en wenst iedereen een goed en vruchtbaar 
seizoen toe. 

Aldus gewijzigdj ongewijzigd goedgekeurd tijdens de Algemene Ledenvergadering van 14 april 1984. 
Voor eventuele wijzigingen, op- of aanmerkinf en wordt verwezen naar het verslag van deze 
vergadering. 

Accoord voorzitter Accoord secretaris 

F. Hendriks W. Ruijters 


